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 Punkt 2. Virkeområde 
bør tre i kraŌ 1mars-15 april slik som foreslåƩ, da det er denne perioden 
som er størst trykk på. Det bør ikke startes en Ɵdligere regulering for 
Skomvær slik fiskarlaget har foreslåƩ 
 
Punkt 3.  Linefelt, snurrevad felt og fleksible felleshav:  
- Vi tror Ɵden er moden for å se oss Ɵlbake Ɵl slik lofoƞisket ble regulert 

Ɵdligere. 
- Vi er veldig redd for det vi har seƩ de senere årene, med aƩ fisket har 

vært friƩ fremm over alle havområdene i Lofoten. Vi er redd deƩe kan 
være en av årsakene Ɵl aƩ vi har fisket ned skreibestanden Ɵl det 
nivået det er idag.  

- Vi frykter også aƩ seibestanden er den neste vi skal knekke hvis vi ikke 
seƩer inn Ɵltak for å verne om den bestanden også, særlig på 
Skomværfeltet der kanskje pågangen er størst på seien. 

 
- Når det gjelder avsaƩ felt Ɵl line og snurrevad, så krever vi Ɵlbake den 

gamle havdelingen værƞall i Røst oppsynsdistrikt. 
 

DeƩe var en ordning som fungerte i årevis, for fartøyene og fisken.  
 
- Særlig line og garnfeltene ble gode verneområder da disse redskapene 

ikke er like effekƟv som snurrevadflåten. (herrav også en grunn for aƩ 
snurrevadflåten ikke ønsker full havdeling) 

 
- Vi ser aƩ det fungerer dårlig aƩ både line og snurrevadflåten har fåƩ 

egne felt, mens garnflåten blir taperen som ikke har noe felt å være i 
fred på. Det er særlig konflikter knyƩet opp mot snurrevad og garn, 



der snurrevadflåten ikke aksepterer garnseƩninger og tar garnlenker 
hvert eneste år. Selv om de har eƩ eget felt som garnene ikke får være 
på. 

 
- Tar vi utgangspunkt i LofoƞorskriŌ for 2010, og havdelingen i Røst 

oppsynsdistrikt. Ønsker vi å videreføre daværende felt med følgende 
merknader: 

 
 linehav 1 Røst 

redigeres Ɵl posisjoner for eksisterende linefelt for 2024 sesongen (som 
allerede ligger inne i høringen). Resten av linefelt Ɵlføres Ɵl garnhav. 

 

  linehav 2 Røst utgår og Ɵlføres Ɵl garnhav. 
 Garnhav 1, 2 og 3 sammenslås og kalles garnhav innerside. 
 Linehav 3 Røst utgår, og Ɵlføres garnhav 4 Røst. NyƩ garnfelt kan kalles 

garnhav Røst yƩerside. 
 Snurrevad felt 1, og 2, samt linehav 4 og 5 og garnhav 5 blir stående eƩer 

gjeldene posisjoner. 

Ut ifra nyere statesƟkk vil deƩe stemme bra overens med der de ulike fartøyene 
har operert de senere år, og vil være en reƪerdig og fornuŌig løsning for alle 
bruksklasser. 

Se vedlegg for posisjoner på havdeling fra 2010. 

Vi mener sekundært aƩ hvis det ikke blir full havdeling, så bør seifeltet for 
snurrevad-flåten łernes ved Skomvær. Det er ureƪerdig behandling av 
garnflåten aƩ snurrevad skal få eƩ eget felt de kan fiske friƩ på, også skal de 
likevel okkupere masse annet hav som garnflåten skal bruke. Hvis det ikke skal 
være havdeling total havdeling, kan vi ikke ha en ordning bare snurrevadflåten 
drar fordeler utav. 

 
 Punkt 4, minsteavstand. 

Vi mener primært aƩ ved en total havdeling, vil det ikke være behov for 
stor minsteavstand Ɵl redskap, da deƩe problemet vil løse seg selv ved 
aƩ man må holde seg innenfor sine Ɵldelte felt slik som Ɵdligere. 
 



Vi mener også her sekundært aƩ hvis direktoratet ikke tar Ɵl fornuŌ og 
ser i de gamle forskriŌene og deler havet igjen, så bør minstavstanden fra 
2024 videreføres. 

 

 Punkt 5 Øvrige bestemmelser: 
- Alt fiske med snurrevad bør være forbudt mellom kl 20.00 – 06.00. 

Vi bør tenke føre-var med seibestanden også i gyteperioden, og eƩ 
rovfiske hele døgnet på seien vil ikke føre noe bra med seg for noen 
aƩ vi fisker ned seibestanden i den Ɵden som nå kommer. 
 Det bør derfor under samme årsak som torsken være helt ro på 
snurrevadfeltene om naƩen. 

 
 
 

 Lofotoppsynet bør gjeninnføres. 
Med dagens teknologi skal det ikke være problem å følge med 
havdelinger og reguleringene fra en skjerm i direktoratet, hvis man hadde 
saƩ av ressurser Ɵl folk som saƩ og fulgte med fisket og tok imot 
henvendelser fra båter som tok kontakt, ved evt problemer. 
 
Da ville man kunne løst mange av konfliktene som oppstår på lofothavet. 
Det viser seg aƩ fisket kan ikke foregå friƩ fremm, og aƩ fiskerne allƟd 
skal ordne opp seg imellom.  
Vi trenger en uhildet part som kan gripe inn når fartøy ikke oppfører seg 
på havet. 

 Innfør de gamle Utvalgene i  Lofoten oppsynsdistrikt, slik aƩ hver 
bruksklasse kan velge inn 2 representer hver med lokalkunnskap om de 
ulike havområdene. Disse kan dele havstrekningen mellom brukerne av 
de forskjellige redskapene og fastseƩe andre evt bestemmelser i 
området. DeƩe er også fagpersoner som fiskeridirektoratet kan henvende 
seg Ɵl ved evt konflikter og  andre spørsmål knyƩet Ɵl det foregående 
lofoƞisket i hvert område. 

 

 



Forutenom overnevnte innspill, har vi ikke noe å bemerke Ɵl Fiskeridirektoratets 
forslag Ɵl regulering for 2025. 

 

Fiskerne på Røst, 20.11.2024 

 

Vedlegg: 

- Utklipp fra lofoƞorskriŌ 2010 
- Kartskisse 2010 


